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Inbreng over de  RES Drechtse Energie 26 mei gemeenteraad Sliedrecht

Uit alle rapporten over de opwarming van de aarde blijkt dat de urgentie voor 

maatregelen alleen maar groter wordt. Nederland en onze regio lopen achter 

op de zelf gestelde doelen.

Hoe kan dit? Is er dan zoveel weerstand onder de bevolking? Er is zeker 

weerstand, maar 70% van onze inwoners vind de energietransitie en 

klimaatdoelen belangrijk. 40% van de inwoners wil de komende 3 jaar 

verduurzamingsmaatregelen nemen. Dit potentieel wordt onvoldoende benut. 

Dit komt volgens mij dat plannen tot nu toe te veel van de overheid zijn en te 

weinig van de burgers. Inspraaktrajecten en voorlichtingscampagnes lijken 

onvoldoende. Zij zijn te veel gericht op de individuele burger. Het is voor de 

tempoverhoging van belang groepen burgers zich zelf te laten organiseren met 

steun van de gemeente. In dat geval gaan burgers echt meedenken wat kan ik 

doen en wat kunnen we samen doen. Niets is zo overtuigend als iemand die je 

kent en vertrouwd.

Dit geldt zowel voor de energiebesparing, de warmtetransitie als het opwekken 

van Energie. Praat bijvoorbeeld over de Transitievisie warmte met de bewoners 

en geef ruimte voor hun inbreng.

Het opwekken van Energie in handen van de burgers uit de lokale 

gemeenschap, dat is waar Drechtse Energie voor staat.

Wij dringen er daarom bij u op aan om vast te leggen dat bij initiatieven op dit 

terrein altijd minimaal 50% in lokale handen komt en wat ons betreft in handen 

van een Coöperatie, want daarmee wordt maximale medezeggenschap 

geregeld. 
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Drechtse Energie wil ook graag in Sliedrecht dit mogelijk maken. Dit kan 

doordat burgers deelnemen in Drechtse Energie, maar als de deelnemers dit 

wensen willen wij hen ook ondersteunen om een zelfstandige 

energiecoöperatie op te zetten. Ons doel is niet zo groot mogelijk worden, 

maar zoveel mogelijke duurzame energie opwekken en dit zoveel mogelijk in 

handen van de lokale gemeenschap.

Wij hebben een voorstel bij uw wethouder neergelegd voor een plan voor een 

zonnepark in de driehoek ten westen van de Nijverwaard. Wij willen dit graag 

ontwikkelen met maximale deelname van de burgers uit Sliedrecht. Ook kijken 

wij graag naar andere mogelijkheden in Sliedrecht.

Participatieproces

Het afgelopen jaar is onder moeilijke omstandigheden een participatieproces 

gevolgd. Door Corona waren er echter flinke beperkingen. Daarom dringen wij 

er op aan zoekgebieden, die tijdens dit proces zijn afgevallen niet definitief af 

te schrijven. Zeker te noorden van het spoor zijn de uitbreidingsplannen van 

Sliedrecht nog niet helemaal uitgekristalliseerd en er hebben geen persoonlijke 

gesprekken kunnen plaatsvinden of bezwaren reëel zijn of misschien kunnen 

worden ondervangen.

Ik wil nog twee aandachtspunten naar voren brengen:

 Zorg zeker bij de grotere projecten voor een goede natuurtoets. Soms is 

voor een burger iets een restruimte maar flora en fauna een belangrijke 

biotoop

 Voor de hele regio wordt zeer terughoudend omgegaan met 

windturbines. Maar voor energiecontinuïteit is alleen zon onvoldoende. 

Bovendien zal dit leidden tot hogere kosten voor het netwerk en 

daarmee voor de burgers, terwijl betaalbaarheid één van de centrale 

uitgangspunten is van de RES.  Schrijf wind dus niet af, hoewel ik ook zie 

dat te noorden van Sliedrecht, dit niet eenvoudig in te passen is en de 

zorgen vanuit Wijngaarden begrijpelijk zijn.

Tot slot:

Wij werken intensief samen met Drechtse Stromen, welke vooral bezig is met 

besparen en de warmtetransitie. We hebben beide vandaag pas de definitieve 

stukken gehad. Wij zullen een gezamenlijke reactie op schrift sturen, zodra we 

de stukken uitgebreider hebben bestudeerd en met elkaar besproken.


